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Jerzy Buzek skutecznie zabiegał o to, aby węgiel koksowy miał w Unii status tzw.

surowca strategicznego. Dzięki temu, Jastrzębska Spółka Węglowa, największy

producent koksu, w Europie może korzystać z grantów na inwestycje i rozwój.

Dziś były premier walczy o dodatkowe środki na innowacje i badania w tym

obszarze z Funduszu Badawczego Węgla i Stali UE. O tym, dlaczego węgiel

koksowy jest kluczowy w rozwoju energetyki wiatrowej, transportu kolejowego czy

elektromobilności w dzisiejszej rozmowie z Jerzym Buzkiem na stronach serwisu

BiznesAlert.pl. Zapraszamy!
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